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Hilversum, 24 mei 2023.

Geachte leden van VVD, BBB, Groen Links en PVDA,

Deze brief doe ik, Gregory Dunker, u toekomen naar aanleiding van uw verzoek in NH nieuws 20. Daar vraagt u om

brieven van inwoners van Noord-Holland voor suggesties voor uw coalitie akkoord.

Zelf ben ik blind en slechthorend en commissie lid voorde SPfractie in gemeente Hilversum. Deze brief schrijf ik u

echter op persoonlijke titel. Als ik alle nieuwsbrieven de revu laat passeren blijft er bij mij eigenlijk 1 ding hangen en dat

verneem ik ook van andere mensen. Zij hebben het gevoel dat het steeds meer gaat om de kop van Noord Holland en

dat het Gooi en de Vechtstreek eigenlijk achter blijven bij alle ontwikkelingen.

Een heel gebied van wandel knooppunten neerleggen begint in de kop van Noord Holland. Pilots voor slimme

verkeerslichten en rond om een nieuwe manier van mobiliteit vind plaats in de kop van Noord Holland. lk zelf hoop dat

het nieuwe coalitie akkoord hier iets in zou kunnen veranderen.

Een ander signaal dat ik wil mee geven is de vrijblijvendheid die gemeenten hebben als het gaat om de opstelling en het

aan de slag gaan met een inclusie agenda. Veel gemeenten spreken de wens uit dat men inclusief aan de slag gaat en

dat diversiteit boven aan staat. Alleen het uitgevoerde beleid zegt iets anders. Het zou prettig zijn als de provincie een

aanjager wordt richting alle gemeenten in Noord-Holland om dit beleid beter tot zijn recht te laten komen. Dat

ervaringsdeskundigen beter worden betrokken als er programma's van eisen rond om gebouwen, openbare ruimtes

ENZ gesteld dienen te gaan worden.

Verder heb ik het gevoel dat de WMO clienten raden in hun gemeenten wel aan de slag kunnen zijn en betrokken

worden. Maar dat men als WMO adviesraad als het gaat om regionale betrokkenheid de boot mist. lk begrijp dat dit in

de Porvinciale coalitie geen prioriteit heeft. lk wil het echter wel aan u mee geven.

Verder hoop ik dat u als provincie mee kijkt naar de manier waarop regio Gooi en Vechtstreek de WMO taxi en het

leerlingen vervoer geregeld heeft. Dat u kijkt of dit zo goed is dat het navolging verdiend in meerder esteden. Of dat u

juist ziet dat het niet handig is en niet is aan te bevelen aan meerdere steden in Noord-Holland.

Verder zou het prettig zijn als assielzoekers en Statushouders op een evenredige manier verdeeld gaan worden over de

steden en dorpen in Noord-Holland



Dan de energie transitie, Daarbij heb ik nog steeds het gevoel dat iedereen het maar zelf moet uitzoeken. Zo hebben wij
al een jaar een verzoek uitstaan voor een gesprek met een energie coach ! Ook weten wij b.v. niet wat nu wel of niet kan
als het om een WE gaat als het de energie transitie betreft! Wat gaan gemeenten doen rondom warmte en andere
zaken die er mee te maken hebben?

Verder is denk ik huisvesting erg belangrijk en dan met name in de sociale huur sector. t2 jaar wachten is in Hilversum
heel gewoon. Daarnaast wordt de groep die moeilijk rond kan komen ook steeds groter, waardoor er op vele fronten
problemen ontstaan.

Dan nog iets waar ik erg verbaasd van sta. De arbeidsmarkt is krap. Er zijn ontzettend veel vacatures. Toch zien we het
aandeel van mensen met een beperking die betaalt werk heeft dalen. Daar mag denk ik ook wel aandacht aan besteed
worden. Even als de grote vraag naar GGZ ondersteuning dan wel begeleiding.

Dit was even wat ik erg belangrijk vindl lk hoop dat u er iets aan heeft bij uw onderhandelingen!

Mocht u nog vragen hebben dan ben ik bereid mijn brief toe te lichten tijdens een persoonlijk gesprek

Met vriendelijke groet,

Gregory Dunker

JHilversum
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